
Referat Bestyrelsesmøde den 3. juni 2019, kl. 17.00 – 20.00 

Deltagere: 

• Carsten Jensen (CJE) 
• Carsten Bach (CB) 

• Kaj Bækgaard (KB)  
• Christian Alstrup (CA) - afbud 

• Lissi Bank Lassen (LBL)  
• Henrik Stigel (HS) 
• Carina Jonsson (CJ) 

• Michael Handberg (MH) - regeldag 
• Ole Ørum-Petersen (OØP)  

• Bo West Møller (BWM) – Golfmanager  
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendt uden kommentarer 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde.   
Godkendt uden kommentarer 
 

3. Økonomi 
a. Regnskab og likviditet.   

 

Kontingent 
Der kommer stadig nye medlemmer til klubben, hvilket har givet en indtægt i april 

på 72 tkr. i kontingenter og indskud. Derfor er vi med udgangen af april 100 tkr. 
over årsbudgettet for kontingenter. 
 

Øvrige indtægter 
Det gode vejr i april gav en ekstra greenfee indtægt i april måned. 

 
Udgifter 
Månedens omkostninger er 50 tkr. lavere en forventet og næsten 200 tkr. lavere en 

budgettet år til dato. 
 

Likviditet 
Likviditeten forbedres stadig med en beholdning, som nu er mere end 1 mill. bedre 
end sidste år på samme tidspunkt. 

 
Konklusion 

Medlemstallet pr. ultimo april ligger på niveau med de seneste års tal. 
De flere indtægter på kontingenter og sponsorer, sammenholdt med de færre 
omkostninger, giver os et positivt budgetoverskud. 

Dette overskud, sammen med den gode likviditet, betyder, at vi har muligheden for 
at lave nogle ekstra tiltag og investeringer i år, ud over det, som allerede er 

forventet i budgettet. 
 

b. Medlemmer. 

 

 

Ultimo Maj: 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 2014/15 2013/14

Aktive 1,111      1,096      1,089      1,124      1,120      1,055    

Mindre aktive 264         257         277         230         221         232       

Startmedlemmer 65           63           56           55           53           43         

Medlemmer total 1,440      1,416      1,422      1,409      1,394      1,330    

Firkløver 606         625         607         595         509         378       



 
 
 Fordelingen af de viste medlemstal er pr. 1. maj 2019 som flg.: 

 

 
 
Begyndere fra hold 1 og hold 2 er på vej ind som medlemmer; ingen har endnu 

sagt nej tak.  

 

  



Antal spillede runder i april – maj 2019: 
 

 
Tallene for April & Maj omfatter alle klubmedlemmer, der har bestilt en tid. 
 

c. Sponsorer. 

Der er kontakt til 3 potentielle sponsorer; ellers er alt ”udsolgt”. Meget flot 

opbakning, som vi takker for. 

 
4. Banen lige nu 

Enkelte opgaver ud over klip er lidt bagud, og der skal fokus på disse. Måske en ekstra 

hjælp skal ind. Tages op af baneudvalget. 

Teestedklodserne vil blive flyttet både på langs og på tværs, så slid fordeles bedst 

muligt. Alle teesteder er igen eftersået og topdresset. 

Nyt teested på hul 14 er snart klar til såning.  

Teesteder, der er for små, udvides løbende.  

Teecaddy med jord og frø flyttes, så der er 50 – 100 cm. til tee klodserne. Skal stå så 

tæt at de er nemme at komme til og bruge. 

Thomas fra DGU (banekonsulent) kommer på besøg vedr. vores Sterf forsøg med 

rough og snylteplanter. 

DGU har bedt os fortælle, hvorfor vores bane står så godt – vi vil gerne vente, til vi ser 

den fulde effekt af de tiltag, der er lavet fra Jarls side. Glædeligt der er opmærksom-

hed på os og den flotte kvalitet.     



På hul 16 er græsset lige så stille begyndt at gro. Der er dybdeluftet, topdresset eg 

eftersået. Når der er vækst i græsset, klippes der en 4 mtr. bred semirough ned mod 

søen, så rullende bolde kan fanges inden de ender i søen. 

Der er fokus på at sikre, at græsset på hul 1 på par 3 banen begynder at gro, så det 

bliver spilbart så hurtigt som muligt.  

Greens vertikalskæres og topdresses fredag inden pinse og dybdeluftes igen 2. 

pinsedagsaften samt topdresses.   

Roller til greens er defekt. Der er kontakt til Svenningsen, der fredag leverer en ny til 

låns, mens den anden repareres.  

Når der tages propper op fra greens, kan vi se at rodnettet er forbedret i forhold til 

tidligere. Meget positivt.  

Jord der ligger ved hul 4 bruges løbende til etablering af teesteder, terrænhævning på 

bl.a. hul 15 samt for at få en bedre klippekant th. for green hul 13. 

Ellers er der rigtig travlt med klipning; der startes kl. 5 om morgenen, for at nå så 

langt rundt som muligt, inden banen bliver booket op med spillere.  

 

Bunkers gåes efter; bl.a. hul 3 og hul 18 efterfyldes om nødvendigt.  

 

Kanter ved broer jævnes.  

 

Snore afspærring ved hul 8, 15, 17 etc. sættes i gang når der er eftersået. 

 

Dybt hul ved 100 mtr. hul 11 fyldes asap.  

 

5. Nye og kommende projekter 

a. Par 3 bane 

Der laves 6 huller, hvor der laves én ny green, mens de 5 øvrige gøres større. 

Teestederne er planlagt med fliser med måtter.  



 

MH ønsker rigtige teesteder; det tages positivt op på næste baneudvalgsmøde, hvor 

økonomien drøftes.  

b. Krolf & petanque 

Vi har fået tilskud fra Herning Kommune til anlæggelse af krolfbane samt 

petanquebane. Måske skal vi starte med krolf og se hvordan det går. 

Ideen med krolf er, at det kan bruges socialt både for gæster i cafe samt egne 

medlemmer. Der er desuden mulighed for at blive hjemsted for en krolfklub, idet 

der ikke findes en sådan i Herning pt. 

6. Info fra Golfmanageren. 

a. Golfpakken – Dansk Grafik System 

Vi har købt en marketingspakke fra Dansk Grafiks System, hvor der arbejdes med 

færdige skabeloner og som giver mulighed for at producere egne foldere, roll-ups 

og lignende til billigepenge, samtidig med vi får et ensartet udtryk i vores reklamer, 

bannere, plakater og materialer omkring events og turneringer. 

Udvalg og klubber i klubben kan desuden benytte pakken til deres materialer og på 

den måde få et værktøj, som er både nemt at benytte og sikrer at materialet får et 

professionelt udtryk.  

b. e-cigaretter 

Selvom e-cigaretter ikke er omfattet af rygeloven og dermed ikke umiddelbart 

forbudt at anvende indendørs. Bestyrelsen anbefaler at der ikke ryges e-cigaretter 

indendørs, da det, på samme måde som alm. cigaretter, kan være til gene for 

andre. FU udfærdiger et skriv vedr. dette.  

7. Info fra udvalg.  

a. Sponsorudvalg – BWM  

Intet nyt 

b. ErhvervsGolf udvalg – BWM 



Har været på tur til Lübker med 48 deltagere. En succes.   

c. Handicapudvalg – CJ 

Intet nyt. 

d. Regeludvalg – CJ 

Ekstra regelkursus den 17/6 for dem, der ikke nåede med på et af de 12 første. 21 

tilmeldte pt.  

e. Amatør-og ordensudvalg – BWM 

Intet nyt.  

f. Baneudvalget – CB 

Se Banen lige nu. 

g. Beplantningsudvalget – LBL 

Intet nyt. 

h. Banekontrol-og serviceudvalg – HS 

Det kører godt derude, flot opbakning fra udvalg og god respons fra medlemmer og 

gæster.  

Vigtigt at det er service, der er prioritet 1 og kontrol der er prioritet 2.  

i. Visionsudvalget – CA 

Vision 2020 med på næste bestyrelsesmøde.  

j. Kommunikationsudvalget – CA 

Evalueringsmøde på vej for årsskrift 2019.  

k. Turneringsudvalget – OØP 

WITT twosome er spillet med flotte 124 deltagere; parturneringer er populære.  

Udfordring at den vindes på 52 point; er det ud fra et reelt EGA handicap? Vi drøfter 

det på næste Turneringsudvalgsmøde. 

DOHM herreturnering og Jydepotten dameturnering er næste turnering med i alt 

omkring 120 deltagere. 

l. Begynderudvalget – MH 

Flere fra hold 1 er meldt ind og flere på vej; hold 2 er godt i gang. Meget positivt.  

m. Kaninudvalget – HS   

Flere og flere spiller med hver torsdag og der kan bruges flere markører. 

Vi gør materiale klar til at markedsføre kaninafslutningen.  

n. Juniorudvalget – BWM  

Har været på Made in Denmark med 20 juniorer og forældre.  

Meget flotte da de tog afsted i ens beklædning med klublogo.  

o. Eliteudvalget – BWM 

Mangler lidt opbakning fra herresiden. Drøfter det ved årsevaluering med Mads.  

 

8. Næste møde. 

Mandag den 12. august 2019  

9. Eventuelt. 

Spil med en ven 

DGU har afsat den 18/8 til dette arrangement, men det kan vi ikke pga. Optiker Frank 

turnering. 

NY dato kan være den 28/7 eller 3-4/8, hvor man fra kl. 16 kan spille 9 huller med en 

golf ven. 

28/7 kl. 16 (efter Bravo Masters) er den bedste dag, med sigte på, at dem, der måtte 

få lyst til at starte, kan komme med på begynderholdet den 10. – 11. august.  

 



Vi vil lave en kampagne via Facebook, nyhedsbrev og opslag, hvor medlemmer i juni 

og juli frit kan tage gæster med på træningsområdet og par 3 banen. Her kan de træne 

frem mod den dato vi vælger, så de er klar til at komme og deltage sammen med 

medlemmet. 

 

Frivillige nødvendig, Golfbox blokeres alt efter interessen.  

 

PS. Det er altid en mulighed at tage en interesseret bekendt med på træningsområdet.  

 

 


